

SHAKLEE SUSTAINED RELEASE VITA-C PLUS™ JAWAPAN UNTUK PERSOALAN ANDA!

Shaklee Sustained Release Vita-C Plus™ adalah Vitamin C semula jadi yang melepaskan 500mg vitamin C sedikit demi sedikit ke dalam badan anda dalam masa lima jam. Ayuh kita kenali **Shaklee Sustained Release Vita-C Plus™** yang penting ini secara lebih mendalam!



Bilakah masa terbaik untuk mengambil Shaklee Sustained Release Vita-C Plus™?

Masa terbaik untuk mengambil **Shaklee Sustained Release Vita-C Plus™** adalah ketika atau selepas makan. Mulakan hari anda dengan **Shaklee Sustained Release Vita-C Plus™** untuk perlindungan yang lebih kuat!



Adakah Shaklee Sustained Release Vita-C Plus™ sesuai diambil oleh individu yang ada gastrik?

Ya! **Shaklee Sustained Release Vita-C Plus™** diperolehi daripada ekstrak jagung yang lembut pada perut.

Apa itu sistem pelepasan berperingkat? Adakah ia penting untuk saya?



Dengan sistem pelepasan berperingkat, vitamin C daripada tablet dilepaskan sedikit demi sedikit ke dalam badan dalam masa beberapa jam. Ini penting bagi memastikan vitamin C dibekalkan secara berterusan ke badan anda kerana vitamin ini tidak boleh dihasilkan atau disimpan dalam badan anda. Untuk perlindungan sepanjang hari, ambillah **Shaklee Sustained Release Vita-C Plus™**.



Adakah Shaklee Sustained Release Vita-C Plus™ sesuai untuk vegan?

Ya. Produk ini sesuai untuk semua vegan.



Bolehkah saya potong separuh tablet Shaklee Sustained Release Vita-C Plus™ sebelum menelannya?

Anda tidak dinasihatkan untuk berbuat demikian kerana produk ini diformulasi dengan sistem pelepasan berperingkat. Memotong separuh tablet akan mensia-siakan manfaat masa pelepasan bagi produk ini.

MULAKAN HARI ANDA DENGAN VITAMIN C

Sustained Release Vita-C Plus™
Vitamin C Semula Jadi

- ✓ Sistem Pelepasan Berperingkat yang melepaskan 500mg vitamin C dalam masa lima jam untuk meningkatkan penggunaan vitamin C dan mengurangkan pembaziran. Ini bersamaan dengan pengambilan satu setengah biji oren setiap jam selama lima jam.
- ✓ Diperkayakan dengan 120mg Bioflavonoid Sitrus untuk meningkatkan lagi keberkesannya.
- ✓ Produk semula jadi yang diperolehi daripada ekstrak jagung.
- ✓ Sesuai untuk mereka yang mempunyai perut sensitif.



Ada soalan lagi? Hubungi kami!

